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Emlékeztető 

Az Egyesületi Elnökség 2020. december 8-án 14:00 órakor megtartott üléséről, mely a 

Microsoft Teams – online értekezlet - program segítségével került lebonyolításra. 

 

Az Elnökség tagjai közül részt vettek: Gelencsér Lajos, Veisz Imre, Kiss Zsuzsanna, Haddad 

Richárd, Markovics Zsolt, Dr. Székely Csaba és Dr. Vokony István. 

Az Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete és állandó meghívottak 

közül részt vettek: dr. Danyek Miklós, dr. Madarász György, Hollósy Gábor, Táczi István, Rejtő 

János, Orlay Imre, Kovács László, Rubint Dezső, Nagy János, Tóth József és tanácskozási joggal 

rendelkező tagok, valamint Beckert Péter és Tilesch Péter állandó meghívott, további 

meghívottak Tóth Zoltán és Mohos András. 

Kimentette magát: Kovács András, Dési Albert 

 

Gelencsér Lajos üdvözölte a résztvevőket, majd megnyitotta az ülést. 

 

Első napirendi pontként az Országos Elnök- Titkári Találkozó került megvitatásra, ami idén -a 

hagyományoktól eltérően- online videókonferencia keretein belül zajlott le. Az online OET-en 

felmerült a tagkártya jövője, esetleges változtatás igénye. Többen hozzászóltak, majd abban 

maradt az elnökség, hogy Székely Csaba vezetésével a Szervezési Bizottság feldolgozza a 

kérdést, alternatívákat tár fel a tagság bevonásával és előterjesztést fog ezzel kapcsolatban 

kidolgozni. Rejtő János felajánlotta részvételét a munkában. Gelencsér Lajos azt kérte, hogy a 

következő elnökségi üléseken essék szó arról, hogy hol tart ez a folyamat. 

 

Második napirendi pontként a MEE 2021. évi programját tárgyalta az elnökség. Veisz Imre 

elmondta, hogy a felkérésre a szervezetek többsége megküldte a programtervezetét, amelyeket 

a központi iroda egy táblázatba összesített. Az elnökség kérése, hogy ez a táblázat mindig legyen 

naprakész, szervezetek folyamatosan tájékoztassák a központi irodát az esetleges változásokról. 

Gelencsér Lajos jelezte, hogy vannak olyan szerveztek, amelyek nem küldték meg a jövő évi 

programtervet, ezért az iroda küldje ki az összes szervezetnek az összesített programterv 

táblázatot átnézésre és kiegészítésre. 

Az elnökség itt átbeszélte többek között a következő témákat: az ülések és előadások 

népszerűsítése a honlapon és a facebook-on, próbáljon az egyesület minél szélesebb bázist 

megszólítani, milyen lehetőségek volnának az online rendezvények nyereségessé tételére, a 

kapcsolatos bevételek növelésére különféle eszközökkel úgy, hogy ez ne okozzon gondot a 

pandémiás helyzet után fizikai megvalósítások nyereségessége tekintetében.  



Magyar Elektrotechnikai Egyesület 

 2 

Harmadik napirendi pontként az Egyesületi Elnökség 2021. évi munkatervét tárgyalta az 

elnökség. Kérése az elnökségnek az, hogy a munkatervet ki kell egészíteni azzal, hogy melyik 

elnökségi ülésen, melyik szakosztály, társaság, szervezet vagy bizottság jelenik meg és tart 

beszámolót a tevékenységéről. A cél az, hogy évente egyszer minden szervezet sorra kerüljön. 

Az iroda vegye fel a kapcsolatot az érintettekkel és tegyen javaslatot a következő elnökségi 

ülésre.  

Az Egyesületi Elnökség 24/2020 számú határozatával egyhangúlag elfogadta az Egyesületi 

Elnökség 2021. évi munkatervét. 

 

Negyedik napirendi pontként Kiss Zsuzsanna a Gazdasági Bizottság elnöke, ismertette a 2020. 

évi harmadik negyedév tényadatait, valamint a 2021. évi előzetes terveket. Megjegyezte, hogy a 

2020. évre tervezett költségvetést nagyban megváltoztatta a kialakult pandémiás helyzet. A 

szervezetek nem költöttek annyit, mint korábban, de felmerültek más új költségek. Az oktatási 

terület jól igazodott a megváltozott körülményekhez, viszont a rendezvények többsége elmaradt 

vagy át lett helyezve online térbe, amelyekkel kapcsolatban költségek felmerültek, viszont a 

bevételek és ezzel az eredmények jelentősen csökkentek. Az egész gazdasági helyzet 

másképpen alakult, mint a korábbi években. A 2021. évi tervben szerepel egy realista terv és egy 

pesszimista terv. Haddad Richárd javasolta, hogy kérjük a partnereink segítségét, és a Fejezetek 

az Elektrotechnikából I-II kiadványokat ezen keresztül értékesítsük számukra. Becker Péter 

javasolta, hogy a 2021. év elnökségi ülésein a 2021. évi gazdasági/pénzügyi helyzet alakulásáról 

folyamatosan kapjon tájékoztatást az elnökség. Az elnökség végül szavazott: 15 igen, 3 

tartózkodással elfogadta a MEE 2020 III. negyedévi gazdálkodásról szóló beszámolóját és a MEE 

2021. évi pénzügyi tervét.  

Az Egyesületi Elnökség 25/2020 számú határozatával 3 tartózkodás mellett elfogadta a 

gazdasági beszámolót és a MEE 2021. évi pénzügyi tervét. 

 

Ötödik napirendi pontként a központi iroda dolgozóinak a cafetéria keretösszeg emeléséről 

esett szó, melyet Kiss Zsuzsanna ismertetett. A javaslat, hogy 2021. évtől a munkavállalók éves 

bruttó keretösszege évi 50.000,- Ft-tal 370.000,- Ft/fő/évre emelkedjen. Felmerült, hogy a korábbi 

években, miért nem volt ilyen jellegű emelés és miért abban az évben legyen, amikor az egyesület 

2021. évi pénzügyi terve veszteséget prognosztizál.  Alternatív megoldási javaslat volt az, hogy 

egy egyszeri jutalom kifizetése történjék, és a jövő évben kerüljön a javaslat újra napirendre. Több 

hozzászólás meghallgatása után az elnökség szavazott. A szavazás alapján az előterjesztést 10 

fő támogatta, 6 fő nem támogatta és 1 fő tartózkodott. Becker Péter ezután felhívta az elnökség 

figyelmet arra, hogy az alternatív javaslat nem került megszavazásra, ezért új megfogalmazásban 
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ismételt szavazásra került sor. Itt két kérdésről szavazott az elnökség. (A szavazás tétje az volt, 

hogy a két kérés vonatkozásában melyiket támogatják jobban a választott tisztségviselők + 

tanácskozási joggal résztvevő elnökségi tagok.) A konkrét kérdések így hangzottak: 

1.  „ Ki ért egyet az eredeti javaslatban szereplő cafetéria emeléssel, azaz 2021. évtől a 

bruttó cafetéria keretösszeg 370.000,- Ft/fő/évre emelkedjen. 8 igen szavazat érkezett.  

2. A következő kérdés, hogy kik azok az, akik azt a javaslatot támogatják, miszerint egy 

összegben évvégi jutalomként 50.000 Ft kerüljön kiosztásra, 8 igen szavazat érkezett. 

Senki sem tartózkodott.  

Ezután az Alapszabályban rögzítetteknek megfelelően a választott tisztségviselők szavaztak. 4 

fő támogatta a cafetéria keretösszeg összeg emelését és 2 fő az alternatív  javaslatot.  

Az Egyesületi Elnökség 26/2020 számú határozatával a Munkaügyi Szabályzat mellékletét képző 

Cafeteria Szabályzat módosítását 4 igen 2 nem szavazattal elfogadta az eredeti előterjesztés 

szerint. 

 

Hatodik napirendi pontként Az EISZ módosított Szervezeti és Működési Szabályzat 

módosítását ismertette dr. Danyek Miklós.  

Az Egyesületi Elnökség 27/2020 számú határozatával egyhangúlag jóváhagyta az EISZ 

módosított Szervezeti és Működési Szabályzatát. 

 

Hetedik napirendi pontként Haddad Richárd szóban ismertette a Kommunikációs és Marketing 

Bizottság 2021. évi tervét. A témakörök amelyekkel a bizottság elsősorban foglalkozni fog 2021-

ben az a digitális tartalmak fejlesztése, hogyan lehet azokkal bevételt generálni, egyéb marketing 

anyagok költségkímélő módon történő készítése, a nyakkendők helyett jubileumi ajándékokra új 

javaslatok megfogalmazása. 

 

Nyolcadik napirendi pontként Tilesch Péter ismertette a képzési formák változása, és a 

digitalizáció térnyerése nyomán új e-learning tananyagok elkészítésével kapcsolatos gazdasági 

számításokat. Markovics Zsolt jelezte, hogy az oktatás területén nincs a MEE-nek más 

választása, mint beruházni az e-learning képzésekbe, online megoldásokba, különben kiesünk 

erről a piacról. A következő elnökségi üléseken az elnökség folyamatos tájékoztatást kér a 

témáról.  

 

Kilencedik napirendi pont keretében Kovács László ismertette a MEE VET beszámolóját, 

valamint a 2021. évre vonatkozó költségtervet. 
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Az Egyesületi Elnökség 28/2020 számú határozatával egyhangúlag elfogadta a MEE VET 2021. 

évi költségvetés tervezetét. 

 

Tizedik napirendi pont keretében Nagy János ismertette a MEE VTT 2021. évre vonatkozó 

költségtervét. 

Az Egyesületi Elnökség 29/2020 számú határozatával egyhangúlag elfogadta a MEE VTT 2021. 

évi költségvetés tervezetét. 

 

Tizenegyedik napirendi pont keretében az egyesületi díjakra való felhívásokról döntött az 

elnökség. Veisz Imre javasolta, hogy a korábbi évekhez hasonlóan kerüljön kihirdetésre, az 

egyesületi díjakra való felhívás és amennyiben az elnökség elfogadja, akkor januárban megnyílik 

a jelölő felület.  

Az Egyesületi Elnökség 30/2020 számú határozatával egyhangúlag elfogadta, hogy a 2021. évi 

egyesületi díjak kiírás és felhívás a jelenlegi formában kerül lebonyolításra. 

 

Tizenkettedik napirendi pont keretében a Felügyelő Bizottság 2020. évre vonatkozó 

ellenőrzési feladatait tárgyalja az elnökség. Becker Péter röviden arról tájékoztatta a jelenlévőket, 

hogy a Felügyelő Bizottság helyi ellenőrzést nem tud végrehajtani a kialakult helyzet miatt, így a 

2020. évre vonatkozó ellenőrzéseket elektronikus anyagok bekérésével tudja elvégezni.  

 

Tizenharmadik napirendi pont keretében Táczi István, Tóth Zoltán és Mohos András ismertette 

prezentációjukban a MAIT 2020. évben végzett munkáját. Az elnökségtől ezzel kapcsolatban 

dicséretek, pozitív visszajelzések és tanácsok érkeztek köszönetnyilvánításokkal.  

 

Tizennegyedik napirendi pontként az egyebek témakörben Veisz Imre ismertette a 

Küldöttgyűlés szavazásának helyzetét. Jelenleg 202 fő küldöttel rendelkezik az egyesület, a 

küldöttekből 190 fő rendelkezik szavazati joggal, mivel 12 főnek tagdíjhátraléka van. Az aktuális 

lekérdezés alapján már 83 fő adta le szavazatát. A szavazás csak abban az esetben érvényes, 

ha a Küldöttek 50%-a plusz egy szavazat beérkezik az egyesületbe. Kérte, hogy az elnökség is 

bíztassa a Küldötteket szavazásra. 

 

Veisz Imre tájékoztatta az elnökséget, hogy Gelencsér Lajost kiemelkedő szakmai tevékenysége, 

életműve elismeréseként az Innovációs és Technológiai miniszter Prometheus-díjban 

részesítette. Az elnökség tagjai egyként gratuláltak elnökünknek! 
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Gelencsér Lajos megköszönte a gratulációkat, az elnökség, a szervezetek, valamint a központi 

iroda dolgozóinak munkáját és boldog karácsonyt kívánt minden jelenlévőnek. 

 

2020. december 8. 

 

 

Jóváhagyta: 

Gelencsér Lajos elnök  

Jóváhagyta: 

Veisz Imre főtitkár  

Összeállította: 

Tilesch Péter irodavezető 
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1. számú melléklet: 

 

Előterjesztés az Egyesületi Elnökség számára a 2021. évi munkatervvel kapcsolatosan. 

Előzmény 

Az elnökség tagjai a decemberi ülés során dönt a következő évre vonatkozó munkatervről. 

 

Az Egyesületi Elnökség 24/2020 számú határozatával egyhangúlag elfogadta az Egyesületi 

Elnökség 2021. évi munkatervét. 

 

2. számú melléklet: 

 

Előterjesztés az Egyesületi Elnökség számára a MEE 2020 III. negyedévi gazdálkodásról 

szóló beszámoló és a MEE 2021. évi pénzügyi terve kapcsán. 

 

Az Egyesületi Elnökség 25/2020 számú határozatával 3 tartózkodás mellett elfogadta a 

gazdasági beszámolót és a MEE 2021. évi pénzügyi tervét. 

 

3. számú melléklet: 

 

Javaslat a MEE munkaügyi szabályzatának módosítására 

 

A Munkaügyi szabályzat részét képző I. számú mellékletben található munkavállalói éves 

cafeteria keretösszeg megállapítása, mely 2011. január 18. napján került elfogadásra.  

 

Javaslat: A Munkaügyi Szabályzat mellékletét képző Cafeteria Szabályzatban rögzített 

keretösszeg módosítása, 2021. évtől a javasolt bruttó keretösszeg 370.000,- Ft/fő. 

 

Indokolás: A Cafeteria keretösszege tíz év alatt nem változott, a kedvezőbb adózása és az infláció 

alakulása miatt javasolt a keretösszeg megemelése, valamint nem biztosított a munkavállaók 

részére a béremelés. 

 

Az Egyesületi Elnökség 26/2020 számú határozatával a Munkaügyi Szabályzat mellékletét képző 

Cafeteria Szabályzat módosítását 4 igen 2 nem szavazattal elfogadta. 

 

4. számú melléklet: 
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Előterjesztés az Egyesületi Elnökség számára az EISZ Szervezeti és Működési Szabályzat 

módosításával kapcsolatban. 

 

Előzmény 

A kialakult pandémiás helyzet miatt a 8.1.11. pont módosítása az alábbiak szerint: 

„Az évenkénti szakosztályi tagértekezlet és a tisztújítás személyes megjelenéssel történő 

megrendezését kell előnyben részesíteni, de amennyiben ez nem lehetséges, akkor online 

formában is megtartható.” 

 

Az Egyesületi Elnökség 27/2020 számú határozatával egyhangúlag jóváhagyta az EISZ 

módosított Szervezeti és Működési Szabályzatát. 

 

5. számú melléklet: 

 

Előterjesztés az Egyesületi Elnökség számára a MEE VET 2021. évi költségvetési 

tervezetéről. 

 

Előzmény: Az elnökségi üléseken, évente egyszer minden szakosztály, társaság, szervezet vagy 

bizottság jelenjen meg és tartson beszámolót a tevékenységéről. 

 

Az Egyesületi Elnökség 28/2020 számú határozatával egyhangúlag elfogadta a MEE VET 

2021. évi költségvetés tervezetét. 

 

6. számú melléklet: 

 

Előterjesztés az Egyesületi Elnökség számára a MEE VTT 2021. évi költségvetés 

tervezetéről. 

 

Előzmény: Az elnökségi üléseken, évente egyszer minden szakosztály, társaság, szervezet vagy 

bizottság jelenjen meg és tartson beszámolót a tevékenységéről. 

 

Az Egyesületi Elnökség 29/2020 számú határozatával egyhangúlag elfogadta a MEE VTT 

2021. évi költségvetés tervezetét. 
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7. számú melléklet: 

 

Előterjesztés az Egyesületi Elnökség számára felhívás a 2021-as évi díjakra jelölésre. 

 

Előzmény 

Az elnökség tagjai a decemberi ülések során dönt a következő évre vonatkozó díj kiírásokról. 

 

Az Egyesületi Elnökség 30/2020 számú határozatával egyhangúlag elfogadta, hogy a 2021. 

évi egyesületi díjak kiírás és felhívás a jelenlegi formában kerül lebonyolításra. 

 

2020. december 8. 


